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1. Viestintä- ja matkailuohjelmien päivitys, tilannekatsaus 
Viestintäpäällikkö Teemu Siltanen esitteli viestinnän kehittämiskyselyn tuloksia ja kertoi 
viestintä- ja matkailuohjelmien päivittämisen tilanteesta. 

2. Elinkeinojen tilannekatsaus 
Elinkeinojohtaja Marko Järvenpää antoi ajankohtaiskatsauksen kunnan 
elinkeinoelämästä ja työllisyystilanteesta. 
 

3. Maaseudun kaavoituksen kehittäminen, tilannekatsaus 
Yleiskaavapäällikkö Anita Pihala antoi tilannekatsauksen maaseudun kaavoituksen 
kehittämisen etenemisestä. 
 

 
 

 


